

Referat styremøte 1/26

Tidspunkt: 9. januar kl. 18.00 – midnatt

Sted: Arnes Bar

Til stedet: Heidi Berre Skjæran, Anne Live Berg, Mari Sørhus, Svein Arnt Halvorsen, Jan Sommer Larsen, Yngve Komma, Hans Eivind Opsahl, Arne Haugvaldstad og Frede Baumann.

Saksliste

001/26 PROSJEKT 2026

Store deler av møtet gikk med til å gå gjennom tilskuddet på kr. 236 500,- vi fikk fra Gjensidigestiftelsen, og som heretter kalles «Prosjekt 2026». Heidi gikk gjennom søknaden, og hva som ligger i prosjektet. Deretter diskuterte vi hvordan vi skal gripe dette an.

Prosjektet har tittelen «Kompetansehevende og inkluderende tiltak for økt deltakelse», og handler om å gi flere muligheten til å delta på bridge gjennom kompetansehevende og inkluderende tiltak. Vi har fått støtte til kurs/opplæringstiltak, utarbeide egnet kursmateriell for re-rekruttering og nybegynnerkurs, motivere flere frivillige i organisasjonen, utstyr for å håndtere økt deltakelse, markedsføring.

Målet i -26 er å re-rekruttere 20, ny-rekruttere 20, samt videreutvikle 30 av de nyeste (eksist.) medlemmene i klubben. Vi ønsker at bridgen skal være inkluderende for alle som ønsker å delta. Ønsker også å legge til rette slik at flere medlemmer motiveres til å bidra til inkludering & kompetanseheving.

Prosjektperioden er hele 2026.

Vi diskuterte evt. utfordringer med prosjektet;

1. Hvordan få flere medlemmer til å stille opp som hjelpere på kurs og temakvelder?
 - a. *Vi må sørge for at vi har mange nok, slik at vi kan rullere.*
 - b. *Spørre medlemmene hva som skal til for at de stiller opp som hjelpere.*
 - c. *Verdibong «kaffe og kake» til de som stiller som hjelpere. Må være godkjent (det betyr at de ikke bare kan dukke opp, og forvente å få «belønning». Avklares på forhånd hvem som stiller som hjelpere.)*
2. Hvordan få flere medlemmer til å stille opp som fadder for nye medlemmer / kursdeltakere?
 - a. *Spille i «egen pulje» med hjelpere pr bord*
 - b. *Spille gratis på kvelder de er faddere Må være godkjent (det betyr at de ikke bare kan avtale, og forvente å få «belønning». Avklares på forhånd hvem som stiller som faddere)*
 - c. *Fast fadder – i den grad det lar seg gjøre.*
3. Hvordan kan vi få tilbake medlemmer som ikke spiller lenger? Hvorfor spiller de ikke lenger?
 - a. *Vi gikk gjennom medlemslisten for å se hvem som spiller/har spilt lite eller ingenting siste tiden, og bestemte oss for å kontakte dem for å sjekke hva som skal til for at de kommer oftere og spiller i klubben.*
 - b. *Vi snakket også om tidligere medlemmer/kursmedlemmer. Vi sender brev/e-post til dem, med tilbud om å komme tilbake. Vi vil også nevne tilbud vi har for å hjelpe dem tilbake til bridgen.*

4. Andre utfordringer

- a. Vi har opplevd en del som melder seg på kurs og ikke møter, evt. kun går kurs for å spille privat.
- b. For å unngå dette, innfører vi derfor kursavgift på kr. 500,- på nybegynnerkurs. Dette inkluderer kursmateriell, enkel servering, 12 kurskvelder (evt. intensivkurs), medlemskap påfølgende år (evt. inneværende ved kurs tidlig på året) og gratis spilling i klubben i ca. halvt år etter kurs.

SAK 002/26 PLANLEGGING AV 2026 – UTENOM PROSJEKTET

Vi la planer for året i Larvik BK, og noe av det som ble planlagt var:

1. Rutiner for kjøkkengruppa
 - a. Heidi lager en rutinebeskrivelse for kjøkkengruppa
 - b. Anne Live og Mari lager en perm hvor vi «dokumenterer» det vi gjør ifm arrangementer (innkjøp, forbruk, dugnad etc.). Dette gjør vi for å få bedre oversikt når vi planlegger framtidige arrangementer, men også for å etterlate «spor» for fremtidige ansvarlige.
2. Det ble bestemt en liten dugnad på kjøkkenet søndag 11. januar kl. 14.00 for Mari, Anne Live og Heidi. De skal få en oversikt over hva som bør utarbeides på kjøkkenet, og evt. behov til endringer. I tillegg skal jula ryddes vekk.
3. Rutiner for klubbkvelder
 - a. Heidi lager en rutinebeskrivelse for klubbkvelder
 - b. I tillegg til de tingene som var lista opp i saksdokumentet, skal rutinen også inneholde at den som har ansvar for klubbkveldene, henter «kjørereglene» fra hjemmeside og publiserer på TV'n fra kl. 18.00 eller så snart en ansvarlig kommer.
 - c. På styremøtet ble det bestemt at vi inntil videre fortsetter som før i forhold til kjøkken/rydding under klubbkveldene. *Fra og med 27. januar er det innført kjøkkenliste!*
 - d. Det ble besluttet å teste interessen for frukt på klubbkveldene, og vi kjøper epler og banan inn, og selger til kostpris.
 - e. I tillegg besluttet vi å ha pølser hver gang det er simultan. Utenfor «simultansesongen» blir vi enige om når det skal selges pølser på klubbkveldene.
 - f. Heidi handler til tirsdager, mens Anne Live handler til torsdager. Mari er backup.
4. Arrangementsplanlegging
 - a. Til hvert arrangement, er det viktig å planlegge tidlig og godt. Vi har etter hvert fått mye rutine på arrangement, men det er fort gjort at man glemmer viktige ting dersom planleggingen svikter.

SAK 003/26 ARRANGEMENTER 2026

Vi har allerede oversikt over noen arrangementer i 2026.

Disse er:

- | | |
|---------------------------|---------------------------------------|
| • KM Tiro / Tiro-simultan | 25. januar |
| • 4. divisjon (2. helg) | 7.-8. februar |
| • Årsmøte | 19. mars |
| • Larvikmixen | 14. juni |
| • Klubbkvelder | tirsdager og torsdager |
| • Søndagbridge | januar – april + september - november |

Larvik Storturnering

Vi diskuterte framtiden til Larvik Storturnering, og er enige om at den legges død. Det har vært tungt å få innpass i turneringskalenderen, og det er for mye arbeid og usikkerhet til at vi ønsker å fortsette.

NM parfinale

NBF ønsker at Larvik BK skal stå som arrangør for NM parfinale de årene det ikke kommer inn søknad fra andre klubber/kretser. Dette har styret takket ja til.

Larvik BK og NBF er enige om en avtale i forhold til hvem som dekker hva.

Som takk for at vi tar denne jobben for NBF, får Larvik BK én plass i finalen de årene vi arrangerer.

Styret har bestemt at vi skal ha internkvalik for medlemmene 12. april kl. 11.00, og alle hovedmedlemmer og aktive medlemmer kan delta. Dersom vinner i internkvalik, kvalifiserer via KM, går plassen til nr. 2 på internkvaliken.

- **Arbeidsgruppe NM**

Det settes ned en arbeidsgruppe som skal jobbe med NM parfinale. Arbeidsgruppa skal da jobbes med å skaffe sponsorer, og bistå ifm planleggingen av selve arrangementet. De skal også skaffe «minnepremier» til medaljevinnerne, samt lokal premie til «Beste spill».

SAK 004/26 MEDLEMSPLEIE

2026 kommer til å bli et innholdsrikt år, og det blir veldig viktig at vi ivaretar medlemmene våre. Vi må sørge for at medlemmene trives, og ønsker å fortsette – og ønsker å rekruttere nye medlemmer.

Vi har allerede følgende medlemsarrangementer:

- ✓ Sommerfest
- ✓ Julebord
- ✓ Juleavslutning

I tillegg vil vi starte planleggingen av **en medlemstur våren 2027**. Dette vil gjøre et stort innhogg i økonomien, og krever derfor årsmøtevedtak. Styret forbereder sak til årsmøtet.

Frede og Heidi innhenter tilbud fra ulike destinasjoner.

SAK 005/26 KRU-FONDET

På årsmøtet i mars satte vi av kr. 30 000,- til fondet, og vedtok at inntil kr. 40 000,- pr år av Grasrotmidlene skal settes av hvert år.

Vi diskuterte hva som gikk ut av fondet i 2025, og hvordan vi kan bruke det bedre i 2026. Det er svært få som har benyttet seg av muligheten til å søke midler fra fondet.

Jan ordner en oversikt over fondet til neste styremøte (og til årsmøtet).

Dette gikk ut; NM damelag rekrutt, 50 % (300,-) av kursavgift på Finn-kurs i desember for hovedmedlemmer, 50 % av overnattingsutgifter ifm 3.div (4 stk x 1200,-)

Hvordan bruke fondet i 2026? Vi tenker på dette til neste styremøte, og setter det opp til diskusjon. Flinken hadde et forslag om at de som kjøper pass til Bridgefestivalen, får dekt 50 % av summen.

SAK 006/26 ØKONOMI – RUTINER

1. Jan og Heidi utarbeider rutiner for økonomi.
2. Kasserer undersøker om det er mulig å få endra navnet på Vipps til Larvik BK (fra bli.Best)
3. Heidi sjekker muligheten for å sette opp «kassesystem» i vipps (Status: Utført!)

SAK 007/26 ANNET

1. Vi må huske å legge inn Poenghøsten både på våren og på høsten (ikke på simultan). Vi avventer simultan-terminliste fra NBF før vi setter Poenghøsten for den aktuelle sesongen.
2. Nålutdeling: Nye nåler deles ut kontinuerlig! Det tas bilde av alle som får nål, og deles på hjemmeside og lukket facebook.
3. Det utarbeider rutiner for mottak av nye medlemmer. Heidi lager forslag til brev som sendes alle nye medlemmer, samt forslag til rutiner. Legges fram på neste styremøte.
4. Terminliste for våren settes på styremøte i desember, mens høstens terminliste settes på siste styremøte før sommeren.
5. Første styremøte i januar, arrangeres som «styreseminar» med sosialt.
6. Etter første styremøte skal det lages ferdig et årshjul.
7. Vi kjøper inn brosjyren «**Bridge – et spill for folk i alle aldre**» (kr. 2,- pr stk), som kan deles ut sammen med kursinvitasjoner og når vi evt. kontakter bedrifter. *Bestille 500 stk*
8. Takkebrev til bedrifter som sponser / støtter Larvik BK. Skal også inneholde «reklame» for klubben, samt kurs.
9. Vi snakket også om internkommunikasjon og makkertjeneste.
 - Årsmøteforberedelser: Styret gir beskjed til valgkomitéen om dato (Kåre og Boe), vi må finne revisor for neste periode, har styret forslag til årsmøtet?
10. Sommerfest fastsettes til 19. juni

Styret takker Arne og Vigdis for at vi fikk være hjemme hos dem, og for god tilrettelegging og servering!

Vi kommer tilbake neste år 😊

Neste styremøte; mandag 23. februar kl. 19.00